
<DATE>

To the Commission for the Control of Interpol's Files,

I, _____(Name)_____, hereby request that INTERPOL release to me any and all information in its files pertaining to me. I have enclosed the necessary form and proof of identity.

Please send the information to Americans for Democracy & Human Rights in Bahrain, who I have designated to take custodianship of my file, at Americans for Democracy & Human Rights in Bahrain, 1001 Connecticut Ave. NW Suite 205, Washington, DC 20036. You may also email the material to info@adhrb.org.

If you have any questions, you may contact us at +1-202-621-6141.

Sincerely,

<NAME>

التاريخ

إلى لجنة مراقبة ملفات الإنتربول,

أنا (الاسم) _____، أطلب من الإنتربول أن يرسل لي أي و جميع المعلومات المتواجدة في ملفاته المتعلقة بي.. لقد أرفقت الاستمارة اللازمة وإثبات الهوية.

يرجى إرسال المعلومات إلى منظمة أمريكيون من أجل الديمقراطية وحقوق الإنسان في البحرين، التي عينتها للوصاية على ملفي، على عنوانها: أمريكيون من أجل الديمقراطية وحقوق الإنسان في البحرين, 1001 شارع كونيكتيكت, جناح NW 2015, واشنطن العاصمة 20036 (Americans for Democracy & Human Rights in Bahrain, 1001 Connecticut Ave. NW Suite 205, Washington, DC 20036).

يمكنكم أيضاً إرسال المستندات إلى البريد الإلكتروني [.info@adhrb.org](mailto:info@adhrb.org)

للاستفسار، الرجاء الاتصال على + 1-202-621-6141.

مع التقدير،

الاسم